
Geachte raads- en burgerleden,

Op 18 januari staat de erfgoedverordening op de agenda van de commissie.

Ondergetekenden zijn de indieners van 1 van de zienswijzen en eigenaren van een gemeentelijk 
monument.

Wij hebben het afgelopen half jaar zowel telefonisch als enkele malen via mail contact gehad met de
behandelend ambtenaar. We zien dat het oorspronkelijke voorstel enigszins in aangepast: de 
gemeenteraad krijgt in het voorstel de beslissende stem over aanwijzing van een gemeentelijk 
monument.

De instemming vooraf van eigenaren zou dan niet meer gevraagd worden.

Wij roepen u op om het voorstel af te wijzen.

Feitelijk vinden wij het een raadsel hoe het kan dat dit voorstel door het college aan u wordt 
voorgelegd: van participatie is nauwelijks sprake (geweest).

In de raadsbrief van 7 november 2023 staat als laatste:

Er zal ook tijd worden gereserveerd om eigenaren van 
(nieuwe) gemeentelijke monumenten en bewoners van 
beschermd dorpsgezicht goed te informeren over de 
gevolgen van aanwijzing en de mogelijkheden van subsidie.
 Als je als gemeente je inwoners serieus neemt en ook nog eens beseft dat het hier gaat om een 
regeling voor een heel klein aantal eigenaren die ingrijpt in het persoonlijk eigendom dan hoor je 
hier mee te starten.

Draagvlak begint met het actief informeren van belanghebbenden, een open gesprek voeren en 
mensen de kans geven om hun inbreng te leveren op het moment dat het er (nog) toe doet.

Wij hebben het bovenstaande ook al benoemd tijdens het raadspreekuur van 20 november 2023.

Mocht u vragen hebben of met ons in gesprek willen dan horen wij het graag.

Met vriendelijke groeten


